

កិច្ចសន្យាប្រើប្រាស់អ៊ីនធឺណិតសម្រាប់សិស្ស និងអាណាព្យាបាល

សិស្ស

ខ្ញុំបានអាន "គោលការណ៍នៃការប្រើប្រាស់អ៊ីនធឺណិតដែលអាចទទួលយកបាន" របស់សាលាសាធារណៈ Providence ហើយខ្ញុំយល់ និងយល់ព្រមគោរពតាមលក្ខខណ្ឌនៃសំណើសុំចូលប្រើបណ្តាញនេះ និងច្បាប់របស់មណ្ឌលសិក្សាធិការសាលាសាធារណៈ Providence សម្រាប់ការប្រើប្រាស់ធនធានបណ្តាញដែលអាចទទួលយកបាន។

ខ្ញុំបានយល់ហើយថាខ្ញុំទទួលខុសត្រូវទាំងស្រុងចំពោះថ្លៃសេវា និងការគិតថ្លៃទាំងអស់ រួមទាំងទូរសព្ទខាងក្រៅ ការបោះពុម្ព និងការទិញទំនិញដែលធ្វើឡើងតាមរយៈបណ្តាញ។ មណ្ឌលសិក្សាធិការសាលាសាធារណៈ Providence មិនមែនជាភាគីនៃប្រតិបត្តិការបែបនេះទេ ហើយមិនទទួលខុសត្រូវចំពោះការចំណាយ ឬការខូចខាតណាមួយឡើយ ទោះបីជាដោយផ្ទាល់ ឬដោយប្រយោលក៏ដោយ ដែលកើតឡើងចេញពីប្រតិបត្តិការបណ្តាញដោយអ្នកប្រើប្រាស់។

លើសពីនេះទៀត ខ្ញុំទទួលស្គាល់ថាបណ្តាញកុំព្យូទ័ររបស់សាលាសាធារណៈ Providence ជាកម្មសិទ្ធិរបស់សាលាសាធារណៈ Providence ទាំងស្រុង ហើយថារាល់ឯកសារ កំណត់ត្រា សំបុត្រអេឡិចត្រូនិច ឬការទំនាក់ទំនងផ្សេងទៀតអាចត្រូវបានពិនិត្យ កែសម្រួល ឬលុបដោយសាលាសាធារណៈ Providence នៅពេលណាក៏បាន ដោយអនុលោមតាមគោលការណ៍ ឬបទប្បញ្ញត្តិរបស់សាលាសាធារណៈ Providence ។ ជាទូទៅ សំបុត្រអេឡិចត្រូនិចនៅក្នុងគណនីផ្ទាល់ខ្លួននឹងមិនត្រូវបានត្រួតពិនិត្យដោយគ្មានការយល់ព្រមពីអ្នក ផ្ទៃ ឬអ្នកទទួលទេ លើកលែងតែចាំបាច់ដើម្បីស៊ើបអង្កេតពាក្យបណ្តឹង។

ខ្ញុំបានយល់ទៀតថា ប្រសិនបើខ្ញុំប្រព្រឹត្តិការបំពានណាមួយ នោះសិទ្ធិចូលប្រើរបស់ខ្ញុំអាចនឹងត្រូវដកហូត ហើយវិន័យសាលា និង/ឬ វិធានការផ្លូវច្បាប់សមស្របអាចនឹងត្រូវធ្វើឡើង។ នៅក្នុងការពិចារណាសម្រាប់ការប្រើប្រាស់ការតភ្ជាប់បណ្តាញរបស់មណ្ឌលសិក្សាធិការសាលាសាធារណៈ Providence និងការមានសិទ្ធិចូលប្រើបណ្តាញសាធារណៈ ខ្ញុំសូមមិនធ្វើឱ្យសាលាសាធារណៈ Providence និងសមាជិកក្រុមប្រឹក្សាសាលា បុគ្គលិក និងភ្នាក់ងាររបស់ខ្លួន មានការពាក់ព័ន្ធពិការទាមទារ និងការខូចខាតដែលកើតឡើងពីការប្រើប្រាស់របស់ខ្ញុំ ឬអសមត្ថភាពក្នុងការប្រើប្រាស់បណ្តាញនោះឡើយ។

ខ្ញុំបានយល់ហើយថាការប្រើប្រាស់អ៊ីនធឺណិតជាឯកសិទ្ធិ មិនមែនជាសិទ្ធិទេ។ ខ្ញុំបានយល់បន្ថែមទៀតថាការបំពានណាមួយនៃគោលការណ៍ណែនាំខាងលើនឹងនាំឱ្យមានការផ្អាកជាបន្ទាន់នូវឯកសិទ្ធិអ៊ីនធឺណិតរបស់ខ្ញុំ ហើយថាជាលទ្ធផលនៃការរំលោភបំពានបែបនេះ វិធានការវិន័យបន្ថែមអាចនឹងត្រូវធ្វើឡើង។

សរសេរ
ឈ្មោះសិស្សជាអក្សរធំ

ហត្ថលេខាសិស្ស៖

កាលបរិច្ឆេទចុះហត្ថលេខា

មាតាបិតា/អាណាព្យាបាល

ខ្ញុំជាមាតាបិតា ឬអាណាព្យាបាលសិស្សដែលមានឈ្មោះខាងលើ។ ខ្ញុំបានអាន "គោលការណ៍នៃការប្រើប្រាស់អ៊ីនធឺណិតដែលអាចទទួលយកបាន" របស់សាលាសាធារណៈ Providence ហើយខ្ញុំយល់ និងយល់ព្រមចំពោះបញ្ញត្តិ ច្បាប់ និងបទប្បញ្ញត្តិទាំងអស់ដែលបានរៀបរាប់នៅក្នុងនោះ។ ខ្ញុំផ្តល់ការអនុញ្ញាតឱ្យកូនរបស់ខ្ញុំប្រើប្រាស់សេវាអ៊ីនធឺណិតដែលផ្តល់ដោយមណ្ឌលសិក្សាធិការសាលាសាធារណៈ Providence ។ ខ្ញុំក៏យល់ផងដែរថា កូនរបស់ខ្ញុំត្រូវបានតម្រូវឱ្យអនុវត្តតាមគោលការណ៍នេះ។ ខ្ញុំយល់លើសពីនេះថា អាចមានសក្តានុពលសម្រាប់កូនរបស់ខ្ញុំក្នុងការចូលប្រើព័ត៌មាននៅលើអ៊ីនធឺណិតដែលមិនសមរម្យសម្រាប់សិស្ស ហើយថារាល់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងសមហេតុផលនឹងត្រូវធ្វើឡើងលើផ្នែកនៃសាស្ត្រាចារ្យ និងបុគ្គលិកនៃមណ្ឌលសាលារៀនសាធារណៈព្រូវីឌិន ដើម្បីហាមឃាត់ការចូលប្រើព័ត៌មានបែបនេះ ប៉ុន្តែកូនរបស់ខ្ញុំទទួលខុសត្រូវចំពោះការដាក់កម្រិតខ្លួនឯងពីព័ត៌មានមិនសមរម្យនៅទីបំផុត។

សរសេរ
ឈ្មោះមាតាបិតា/អាណាព្យាបាលជាអក្សរធំ

ហត្ថលេខារបស់មាតាបិតា/អាណាព្យាបាល

កាលបរិច្ឆេទចុះហត្ថលេខា